

**Raydan Food Company Invites** its Shareholders to Attend the (Extraordinary) General المتضمنة زيادة رأس مال الشركة Assembly Meeting for Capital (الاجتماع الأول) عن طريق وسائل Increase (First meeting) via modern technology means

تدعو شركة ريدان الغذائية مساهميها إلى حضور اجتماع الجمعية العامة (غير العادية) التقنية الحديثة

ELEMENT LIST	EXPLANATION	توضيح بالعربي	بند
Introduction	The Board of Directors of Raydan Food Co., a Listed Joint Stock Company, are pleased to invite the shareholders for participate and vote to the Extraordinary General Assembly Meeting, (The First Meeting), scheduled to be held at 08:30 PM on Tuesday 13-07-2021 (03-12-1442) virtually through Tadawulaty Platform (https://www.tadawulaty.com.sa) which allows shareholders to participated in the deliberation and vote the agenda items. This is in support of the preventive and precautionary efforts & measures exerted by the competent and relevant health authorities to address the emerging Corona Virus (COVID-19), and as an extension of the continuous efforts exerted by all government agencies in the Kingdom of Saudi Arabia to take the necessary preventive measures to prevent its spread.	يسر مجلس إدارة شركة ريدان الغذائية دعوة المساهمين الكرام للمشاركة والتصويت في اجتماع الجمعية العامة غير العادية للشركة ("اجتماع الجمعية") (الاجتماع الأول) المقرر عقده بمشيئة الله في تمام الساعة الثامنة والنصف مساء يوم الثلاثاء 03-1442هـ الموافق 13-07-2021م بمدينة جدة، عن طريق وسائل التقنية الحديثة باستخدام موقع خدمة تداولاتي (www.tadawulaty.com.sa) وذلك ضمن دعم الجهود والإجراءات الوقائية والاحترازية من قبل الجهات الصحية المختصة وذات العلاقة للتصدي لفيروس كورونا المستجد-(COVID) الجهات الحكومية في المملكة العربية السعودية في الجهات الحكومية في المملكة العربية السعودية في التخاذ التدابير الوقائية اللازمة لمنع انتشاره.	مقدمة
City and Location of the	By Means of Modern Technology in Jeddah City	عبر وسائل التقنية الحديثة من مقر الشركة بمدينة	مدينة ومكان
General Assembly's Meeting	City	جدة	انعقاد الجمعية العامة
URL for the Meeting Location	https://www.tadawulaty.com.sa	https://www.tadawulaty.com.sa	رابط بمقر الاجتماع
Date of the General Assembly's Meeting	2021-07-13 Corresponding to 1442-12-03	1442-12-03هـ الموافق 13-07-2021م	تاريخ انعقاد الجمعية العامة



Time of the	20:30	20:30	وقت انعقاد
General Assembly's			الجمعية
Meeting			العامة
Attendance Eligibility	Each shareholder who is registered in the company's shareholder register at the Depository Center is entitled to attend the meeting of the Assembly at the end of the trading session preceding the General Assembly meeting, according to the rules and regulations	يحق لكل مساهم من المساهمين المقيدين في سجل مساهمي الشركة لدى مركز الإيداع بنهاية جلسة التداول التي تسبق اجتماع الجمعية العامة حضور اجتماع الجمعية وبحسب الأنظمة واللوائح	حق الحضور
Quorum for Convening the General Assembly's Meeting	The Extraordinary General Meeting of the General Assembly shall be held in the presence of shareholders representing at least half of the company's capital, If the quorum required for holding this meeting is not available, the second meeting will be held one hour after the end of the period specified for the first meeting, and the second meeting will be valid if shareholders representing at least a quarter of the capital attend.	ويكون اجتماع الجمعية العامة غير العادية صحيحاً إذا حضر مساهمون يمثلون نصف رأس المال على الأقل. وإذا لم يتوفر النصاب اللازم لعقد هذا الاجتماع، سيتم عقد الاجتماع الثاني بعد ساعة من انتهاء المدة المحددة لانعقاد الاجتماع الأول، ويكون الاجتماع الثاني صحيحاً إذا حضر مساهمون يمثلون ربع رأس المال على الأقل	النصاب اللازم لانعقاد الجمعية
General Assembly Meeting Agenda	<ul> <li>1- Voting on the Board's recommendation to increase the Company's capital by way of priority rights, according to the following:</li> <li>The reason for the capital increase: Supporting activity operations in the company's activity, new funds, working money week, to increase the capacity of the company's future activity.</li> <li>Method of Capital Increase: Offering and listing rights issue shares amounting to (11,250,000) ordinary shares.</li> <li>Eligibility Date: If the item is approved, eligible shareholders are those holding shares on the day of</li> </ul>	<ul> <li>التصويت على توصية مجلس إدارة الشركة بزيادة رأس مال الشركة عن طريق طرح حقوق أولوية وفقاً لما يلي:         <ul> <li>سبب زيادة رأس المال: دعم عمليات التوسع في نشاط الشركة من خلال ضخ أموال جديدة لتوفير رأس مال عامل لزيادة الطاقة التشغيلية ودعم النشاط المستقبلي للشركة.</li> <li>طريقة الزيادة: طرح وإدراج أسهم حقوق أولوية بعدد إحدى عشرة مليون ومائتين وخسمون ألف (11,250,000) أسهم عادية.</li> <li>تاريخ الأحقية: في حال الموافقة على البند، ستكون الأحقية للمساهمين المالكين للأسهم يوم انعقاد الجمعية العامة غير العادية المقيدين في النعقاد الجمعية العامة غير العادية المقيدين في</li> </ul> </li> </ul>	جدول أعمال الجمعية



convening the Extra-Ordinary General Assembly and who are registered in the shareholders' registry with the Securities Depository Center Company ("Edaa") at the end of the second trading day following the eligibility date.

- سجل مساهمي الشركة لدى شركة مركز إيداع الأوراق المالية (مركز الإيداع) في نهاية ثاني يوم تداول يلي تاريخ انعقاد الجمعية العامة غير العادية.
- The total amount of the offering: One hundred and twelve million five hundred thousand (112,500,000) SR.
- المبلغ الإجمالي للطرح: مائة وأثنى عشرة مليون وخمسمائة ألف (112,500,000) ريال سعودى.
- Amending Article (7) of the Company's bylaws relating to capital. (Attached)
- تعديل المادة (7) من النظام الأساسي للشركة المتعلقة برأس المال (مرفق).
- Amending Article (8) of the Company's bylaws relating to shares subscriptions. (Attached).
- تعديل المادة (8) من النظام الأساسي للشركة المتعلقة بالاكتتاب في الأسهم (مرفق).
- 2- Voting to add Article No. (13) to the company's articles of association related to the issuance of debt instruments and instruments (Attached).
- 2- التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساسي برقم (13) تتعلق بإصدار أدوات الدين والصكوك (مرفق).
- 3- Voting on adding an article to the company's articles of association No. (14) related to the company's purchase, sale and pledge of its shares (Attached).
- 3- التصويت على إضافة مادة إلى نظام الشركة الأساسي برقم (14) تتعلق بشراء الشركة لأسهمها وبيعها وارتهانها (مرفق).
- 4- Voting on the amendment of Article (23) of the Company's bylaws relating to, powers of the president, the delegated deputy, and the secretary (Attached)
- 4- التصويت على تعديل المادة (23) من النظام الأساسي للشركة المتعلقة صلاحيات الرئيس والنائب والعضو المنتدب وأمين السر (مرفق).
- 5- Voting on the amendment of Article (43) of the Company's bylaws relating to the committee's reports (Attached)
- التصويت على تعديل المادة (43) من النظام الأساسي للشركة المتعلقة بتقارير اللجنة (مرفق).



	T		1
	6- Voting on the amendment of Article (47) of the Company's bylaws relating to the financial documents (Attached)	6- التصويت على تعديل المادة (47) من النظام الأساسي للشركة المتعلقة بالوثائق المالية (مرفق).	
	7- Voting on the amendment of Article (54) of the Company's bylaws relating to closed provisions (Attached)	<ul> <li>7- التصويت على تعديل المادة (54) من النظام الأساسي للشركة المتعلقة بأحكام الختامية (مرفق).</li> </ul>	
	8- Voting on rearranging the articles of the company's articles of association and numbering them; to comply with the proposed amendments in the above clauses (2-3-4-5-6-7) if approved. (Attached)	8- التصويت على إعادة ترتيب مواد نظام الشركة الأساسي وترقيمها؛ لتتوافق مع التعديلات المقترحة في البنود أعلاه (7،6،5،4،3،2) في حال الموافقة عليها. (مرفق)	
E-Vote	The company assures to all of its shareholders that registration and voting are limited to the assembly's items through (electronic voting), which will be available to shareholders registered on the Tadawulaty Platform from 10:00 in the morning on Friday 29-11-1442 corresponding to 09-07-2021 till the end of Convening time of the assembly, noting that registration and voting in Tadawulaty, is available free of charge to all shareholders using the following link (http://tadawulaty.com.sa).	بإمكان المساهمين المسجلين في خدمات تداولاتي التصويت إلكترونياً عن بعد على بنود الجمعية بدءاً من الساعة 10:00 صباحاً يوم الجمعة 1442/11/29 وحتى نهاية وقت انعقاد الجمعية، وسيكون التسجيل والتصويت في خدمات تداولاتي متاحاً ومجاناً لجميع المساهمين باستخدام الرابط التالي:  (www.tadawulaty.com.sa)	التصويت الالكتروني
Eligibility for Attendance Registration and Voting	Eligibility for Registering the Attendance of the General Assembly's Meeting Ends upon the Convenience of the General Assembly's Meeting. Eligibility for Voting on the Business of the Meeting Agenda Ends upon the Counting Committee Concludes Counting the Votes	أحقية تسجيل الحضور لاجتماع الجمعية تنتهي وقت انعقاد اجتماع الجمعية. كما ان احقية التصويت على بنود الجمعية للحاضرين تنتهي عند انتهاء لجنة الفرز من فرز الاصوات	احقية تسجيل الحضور والتصويت
Method of Communication	For any inquire please contact Investor Relations at: Phone No. +966 12 6781177 Email. info@raydan.com.sa	لطلب الاستفسار نأمل التواصل مع إدارة علاقات المساهمين: الهاتف: 6781177 12 966+ البريد الإلكتروني info@raydan.com.sa	طريقة التواصل